
Informacja międzysesyjna wójta 30.03.2023 r.

1. Ostatnia sesja odbyła się 02 marca była to sesja nadzwyczajna, informację międzysesyjną
przedstawię zatem od sesji 23 lutego 2023 r.

2. 24 w naszej gminie odbyła się kontrola zadań w zakresie obronności. Protokół  pokontrolny
wykazał bardzo dobre przygotowanie naszej gminy w zakresie działań obronnych, dziękuję
tym  samym  moim  pracownikom  Panu  Wojciechowi  Kępie  oraz  Pani  Barbarze  Łękawa
odpowiedzialnym za tą tematykę pracy w naszym urzędzie.

3. 24 odbyła się roczna narada w PSP Bochnia, podsumowująca działania jednostek PSP oraz
OSP na terenie powiatu bocheńskiego.

4. 24 podpisałem umowę wspólnie z gminami partnerskim (Limanową, Laskową i Trzcianą) z
właścicielem gruntu na którym ma być wybudowana  wieża widokowa na górze Kamionna.
Umowę użyczenia gruntu będzie obowiązywać przez 29 lat.

5. 25 odbyło się spotkanie w CKSiT z Podróżnikiem w ramach Klubu Podróżnika, tym razem
tematem spotkania było Maroko,  dziękuję  Pani  Dyr.  CKSiT  z  organizację tego cyklicznego
wydarzenia.

6. 27 lutego odbyłem spotkanie z władzami Stowarzyszenia Przyjaciół  Ziemi Żegocińskiej  im.
Czesława Blajdy,  na którym omówiliśmy potrzebę szybkiego remontu drewnianej kapliczki
słupowej  Chrystusa Ukrzyżowanego w przysiółku Nadole w Żegocinie,  już  zostały  podjęte
działania w celu konserwacji tej kapliczki.

7. 27 lutego odbyłem spotkanie z sołtysami w celu ustalenia harmonogramu zebrań wiejskich
sprawozdawczo-wyborczych oraz omówienia spraw bieżących poszczególnych sołectw.

8. 28 lutego  uczestniczyłem w spotkaniu  w nowym Wiśniczu  w ramach  współpracy  w tzw.
Klastrze Energii, którego liderem jest Gmina i Miasto Nowy Wiśnicz. Tematem przewodnim
była  tematyka  związana  z  nową  perspektywą  finansową,  dotyczącą  odnawialnych  źródeł
energii oraz pomp ciepła oraz budowy biogazowni.

9. 01 marca odbył się Gminny Turniej Piłki Ręcznej dziewcząt i chłopców w Szkole Podstawowej
w Żegocinie, który wyłonił reprezentantów naszej gminy do zawodów powiatowch.

10. 01 marca odbyło się zebranie organizacyjne stowarzyszeń, KGW, organizacji pozarządowych
oraz  parafii.  Celem  spotkania  było  ustalenie  harmonogramu  imprez  i  uroczystości  o
charakterze  patriotycznym,  rozrywkowym,  kulturalnym,  sportowym  oraz  ważnych
uroczystości kościelnych.

11. 01 marca odbyło się szkolenie dla KGW i organizacji pozarządowych, które dotyczyło rozliczeń
podatku CIT tych organizacji.

12. 02 marca uczestniczyłem w Warszawie w Forum Nowej  Generacji.  W forum uczestniczyli
reprezentacji  Kancelarii  Prezesa  Rady  Ministrów,  korporacji  samorządowych  oraz
menagerowie  firm  telekomunikacyjnych.  Tematem  przewodnim  było  omówienie  nowej
perspektywy finansowej cyfryzacji Polski w których min. KE obliguje nasz kraj, aby do 2029 r.
każde zabudowanie mieszkalne miało dostęp do sieci szerokopasmowej i prędkość min. 1 GB
internetu oraz likwidacji białych plam oraz dostępności do sieci telekomunikacyjnych w tym
budowa przekaźników 5G.

13. 2  marca  2023r.  w  auli  Uniwersytetu  Pedagogicznego  im.  KEN  w  Krakowie  odbyło  się
uroczyste  wręczenie  nagród  uczestnikom  plebiscytu  organizowanego  przez  Gazetę
Krakowską  na  najlepszą  szkołę  średnią  w  powiecie.  Nasz  Zespół  Szkół  im.  Św.  Jadwigi
Królowej w Żegocinie został wybrany Szkołą Roku w powiecie bocheńskim. Na ręce Dyrektor
ZS  Pani  Katarzyny  Sutor  przekazano  nagrodę  -  voucher  opiewający  na  kwotę  3000zł  na



reklamę  szkoły.  Dziękuję  Dyrektor  szkoły  Pani  Katarzynie  Sutor  oraz  całej  społeczności
szkolnej.

14. W dniach 3 – 5 marca miał miejsce trzydniowy turnus szkoleniowy z zakresu nauki jazdy na
nartach dla dzieci i młodzieży ze szkół podstawowych z terenu gminy Żegocina. W tym roku
nie było projektów zewnętrznych, które obejmowałyby dofinansowanie takiej nauki, ale w
związku z dużym zainteresowaniem rodziców i dzieci, przy udziale środków własnych gminy
Żegocina i wsparciu rodziców z sukcesem udało się zorganizować naukę bezpieczniej jazdy na
nartach. 48 dzieci i młodzieży z naszej Gminy mogło uczyć i doskonalić technikę jazdy pod
okiem wykwalifikowanej kadry instruktorskiej na stacji narciarskiej Laskowa Ski.

15. 04 marca odbył się pogrzeb zasłużonego strażaka OSP Łąkta Górna druha Józefa Stochla który
pełnił  funkcję  z-cy  Naczelnika  jednostki  z  Łąkty  Górnej.  Rodzinie  zmarłego  druha  Józefa
składam szczere kondolencje.

16. 5  marca  Ochotnicza  Straż  Pożarna  w  Rozdzielu  odbyła  swoje  zebranie  sprawozdawcze.
Obrady  prowadził  Prezes  Zarządu  -  Druh  Tadeusz  Bobowski  na  którym  min.  dokonano
przyjęcia nowego członka do OSP Rozdziele, była to tym razem Pani, która została pierwszą
kobietą w tej jednostce. Po wyborze przewodniczącego zebrania, protokolanta i komisji oraz
przyjęciu  porządku  obrad,  zgromadzeni  wysłuchali  sprawozdań:  Zarządu,  sprawozdania
finansowego  i  Komisji  Rewizyjnej.  Następnie  przedstawiono  propozycje  planów pracy  na
2023  rok  i  planu  finansowego.  Przegłosowano  także  absolutorium  dla  Zarządu  w  skład
którego wchodzą: Prezes Tadeusz Bobowski, Naczelnik Władysław Stach, Sekretarz Mateusz
Wolak,  Skarbnik  Sylwester  Bobowski.  Dziękuję  jednostce  z  Rozdziela  za  akcje  ratownicze
(było ich 6), gotowość operacyjno-bojową, współpracę i zaangażowanie zwłaszcza w prace
społeczne i gospodarcze na terenie gminy oraz udział w akcjach charytatywnych. 

17. 7 marca, w Szkole Podstawowej im. Św. Kingi w Żegocinie odbył się Gminny Turniej Wiedzy
Pożarniczej  pod  hasłem  "Młodzież  zapobiega  pożarom".  Turniej  pełnił  rolę  gminnych
eliminacji, które wyłoniły reprezentantów naszej gminy do zawodach powiatowych. Dziękuję
wszystkim uczestnikom oraz ich opiekunom za udział w turnieju, dziękujemy organizatorom,
Zarządowi Gminnemu OSP, komisji sędziowskiej oraz Pani Dyrektor PSP w Żegocinie. 

18. 09 marca uczestniczyłem w wyjazdowej Komisji Budżetowej Rady Gminy, których tematem
były  drogi  gminne  a  dokładnie  złożone  wnioski  do  Rady  gminy  o  uregulowanie  stanu
prawnego drogi w Żegocinie oraz poprawy nawierzchni drogi w Łąkcie Górnej.

19. 11 marca odbyło się zebranie strażackie OSP Bytomsko w której funkcję Prezesa pełni Pani
Katarzyna  Kaszuba,  Komendanta  Pan  Jarosław  Kłósek,  Skarbnika  Pan  Sławomir  Groń,
Sekretarza Pan Mateusz Gąsiorek.
Obrady  prowadził  druh Ignacy  Rożnowski.  Podczas  zebrania  przedstawiono sprawozdania
merytoryczne i finansowe. Gratuluję Władzom jednostki uzyskanego absolutorium, prężnej
działalności oraz rozwoju Młodzieżowej Drużyny Pożarniczej, która obecnie liczy 20 młodych
strażaków. OSP Bytomsko w 2022 roku wyjeżdżało 6 razy do akcji ratowniczej (4 pożary w
gminie i 2 poza gminą).

20. W niedzielę 12 marca 2023 r. odbyło się natomiast zebranie OSP Łąkta Górna. Druhowie na
Walnym  Zgromadzeniu  Sprawozdawczym  jednomyślnie  udzielili  swoim  Władzom
absolutorium,  który  pracuje  w składzie:  Prezes  Józef  Adamczyk,  Naczelnik  Janusz Stańdo,
Skarbnik  Bogdan  Piech,  Sekretarz  Łukasz  Kępa.  Obrady  prowadził  Prezes  druh  Józef
Adamczyk. Podsumowanie działalności jednostki za 2022 rok przedstawił druh Janusz Stańdo.
Oprócz zebranych strażaków w zebraniu wzięli również udział zaproszeni goście: Komendant
Powiatowy  PSP  bryg.  Jacek  Ryncarz,  prezes  Powiatowego  oddziału  OSP  Tomasz  Całka.
Dziękuję   jednostce  OSP  Łąkta  Górna  za  dobrą  współpracę  i  wsparcie,  za  gotowość



operacyjno-  bojową,  wyjazdy do akcji  ratowniczych,  wyjazdy do prac gospodarczych oraz
zaangażowanie w akcje charytatywne.

21. 15 marca odbył się Dzień Otwarty ZS w Żegocinie, natomiast dzisiaj i juto odbywają się targi
szkół  średnich  w I  LO Bochnia  na  których  swoją  ofertę  edukacyjną prezentuje  też  nasza
szkoła. Zapraszamy absolwentów kl. 8 do Szkoły w Żegocinie

22. W  dniach  15-17  marca  uczestniczyłem  w  Forum  Wójtów,  Burmistrzów  i  Prezydentów
Małopolski. Podczas forum poruszono wiele aspektów bieżącego funkcjonowania samorządu
gminnego. W Forum uczestniczył Wojewoda Małopolski Łukasz Kmita, Wicemarszałek WM
Łukasz Smółka szef RIO Pan Legutko.

23. 18 marca odbyło się zebranie strażackie OSP Żegocina. Jednostkę tą reprezentuje Zarząd:
Tomasz Janiczek - Prezes, Grzegorz Jędrzejek - Naczelnik, Paweł Bilski - Skarbnik, Jerzy Wolak
-  Sekretarz,  Dariusz  Wrona  -  Gospodarz.  Podczas  zebrania  wysłuchano  sprawozdań
finansowych i merytorycznych. Następnie udzielono jednomyślnie absolutorium Zarządowi.
Jednostka OSP z Żegociny wyjeżdżała aż 47 razy do akcji operacyjno-bojowych, ale też oprócz
wyjazdów  druhowie  wspomagali  naszą  gminę  w  ponad  30  wyjazdach  gospodarczych.
Dziękuję  strażakom  z   Żegociny  za  wyjazdy  do  akcji  ratowniczo-  gaśniczych,  wyjazdy
gospodarcze, posługę podczas uroczystości patriotycznych i kościelnych oraz zaangażowanie
w akcje charytatywne i  rekreacyjne. Było to ostatnie zebranie sprawozdawcze na terenie
naszej  gminy,  które  kończy cykl  zebrań sprawozdawczych w jednostkach OSP.  Serdecznie
dziękuję wszystkim jednostkom z naszej gminy za organizację zebrań.

24. 18 marca Bytomsko jako pierwsze w Gminie, rozpoczęło cykl zebrań wiejskich i jako pierwsze
w gminie wybrało swojego Sołtysa, Radę Sołecką oraz Komisję Rewizyjną. Obecna Pani Sołtys
Alicja Guzik przedstawiła zebranym swoje sprawozdanie z cztero-letniej kadencji. Następnie
odbyły się wybory Sołtysa i Rad sołeckich wsi Bytomsko. Zdecydowaną większością zebrania
na kolejne 5 lat Sołtysem została wybrana obecna Sołtys wsi Pani Alicja Guzik. W skład Rady
Sołeckiej  weszli:  Jędrzejek  Józef,  Paruch  Jan,  Paciorek  Sylwester,  Fąfara  Marcin,  Kępa
Grzegorz, Kaczmarczyk Bogumiła, Sroka Łukasz, Rozum Jan, Kłusek Wanda, Gąsiorek Piotr.
Komisję Rewizyjną reprezentują: Tyndel Jerzy, Rożnowski Ignacy, Rzepka Krzysztof. Była to
okazja  do  spotkania  z  Mieszkańcami  wsi,  by  porozmawiać  o  tematach  związanych  z
funkcjonowaniem  gminy,  sołectwa  czy  powiatu.  Serdecznie  dziękujemy  wszystkim
uczestnikom zebrania wiejskiego za swoją wzorową postawę obywatelską i uczestniczenie w
zebraniu oraz za wszystkie cenne uwagi. Gratulujemy Pani Sołtys ponownego wyboru na to
stanowisko oraz wszystkim osobom zasiadającym w Radzie Sołeckiej oraz Komisji Rewizyjnej

25. 19 marca odbyło się zebranie wiejskie w Łąkcie Górnej. Na zebraniu obecnych było ponad 40
mieszkańców Sołectwa a obrady prowadziła  Przewodnicząca zebrania Pani  Zofia Grabska.
Zanim doszło do wyboru Sołtysa i Rady Sołeckiej, obecny Sołtys Tadeusz Stary przedstawił
multimedialny  wykaz  inwestycji  i  zadań  sołeckich  zrealizowanych  w  swojej  cztero-letniej
kadencji.  Następnie dokonano wyboru sołtysa,  którym po raz  kolejny został  Pan Tadeusz
Stary,  dla którego to już  trzecia kadencja bycia Sołtysem Łąkty  Górnej.  Podczas  Zebrania
wybrano również nową Radę Sołecką w składzie: Jan Kępa, Józef Kowalczyk, Bogdan Piech,
Jan Krawczyk, Jan Bujak, Artur Grabiasz, Zbigniew Krawczyk, Józef Adamczyk, Tomasz Ptak,
Janusz Stańdo. Serdecznie dziękuję i  Gratuluję Sołtysowi Tadeuszowi Staremu oraz nowej
Radzie Sołeckiej

26. 21  marca  uczestniczyłem  w  ostatniej  Powiatowej  Radzie  Rynku  Pracy,  której  byłem
członkiem. Rada właśnie kończy  swoją kadencję,  a  na ostatnim spotkaniu  podsumowano
cztery lata pracy Urzędu Pracy w Bochni, gdzie mamy jedną z najniższych stóp bezrobocia w
Małopolsce. PUP to także instytucja zajmująca się nie tylko zatrudnieniem i szeroko pojętym
bezrobociem, ale także zajmuje się szkoleniami, aktywizacją zawodową, dofinansowaniami



dla firm oraz organizacją staży czy też robót publicznych Podziękowania dla Pani Dyr. Danuty
Michałek oraz jej poprzednika Pana Andrzeja Zająca.

27. 21 odbył się Turniej Sportowy „Witaj wiosno na sportowo”
28. Rolnicy  z  naszej  gminy uczestniczyli  w  28  edycji  targów rolniczych Agrotech,  która   jest

prezentacją najnowszych osiągnięć branży rolniczej  z  całego świata,  tak wśród ciągników,
kombajnów i  maszyn,  jak  i  rozwiązań  do  nawożenia  czy  uprawy roli.  Dzięki  inicjatywie  i
osobistemu zaangażowaniu Radnego Marcina Fąfary i wsparciu Gminy Żegocina, możliwy był
wyjazd  rolników  na  targi  rolnicze,  by  popatrzeć  na  nowości  a  także  zainteresować  się
zakupem sprzętu rolniczego z najwyższej półki. Dziękujemy radnemu Marcinowi Fąfarze za
inicjatywę i zorganizowanie wyjazdu oraz wszystkim uczestnikom.

29. 22 marca  do  Żegociny  przyjechał  Nadleśniczy  Nadleśnictwa  Brzesko  Paweł  Dzięgielowski,
tematem spotkania była wizja w terenie w celu rewitalizacji Źródełka Wody Mineralnej Zuber
oraz przebudowy drogi pod Wilczym Rynkiem w Rozdzielu.

30. 23 marca uczestniczyłem w posiedzeniu Rady LGD Dolina Raby na którym dokonano oceny
wniosków  złożonych  przez  podmioty  fizyczne  jak  również  organizacje  pozarządowe  i
samorządy.

31. 24 marca uczestniczyłem w Radzie budowy Szkoły Podstawowej w Łąkcie Górnej
32. 24 marca odbyło się  kolejne zebranie wiejskie,  tym razem w Bełdnie,  które  poprowadził

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  Pan  Paweł  Szymbara.  Obecna  Sołtys  Pani  Agnieszka
Grabowska  nie  kandydowała  ponownie  na  to  stanowisko,  jednak  nim  zostały
przeprowadzone  wybory,  przedstawiła  sprawozdanie  ze  swojej  czteroletniej  kadencji.
Następnie  przystąpiono  do  wyborów.  Zgłoszono  tylko  jednego  kandydata  -  Pana  Józefa
Grabiarza, wieloletniego radnego tej miejscowości, który w wyborach tajnych został wybrany
na 5-letnią kadencję. Podczas Zebrania wybrano również nową Radę Sołecką w składzie: Pani
Agnieszka Grabowska , Pan Artur Dudzic, Pan Krzysztof Furtak, Pan Zbyszek Krawczyk oraz
Pan  Janusz  Bilski.  Komisję  rewizyjną  reprezentują:  Pani  Dorota  Kominiak,  Pan  Stanisław
Ogiela, Pani Magdalena Kozak.
Również zaraz po zebraniu wiejskim uczestniczyłem w zebraniu Spółki Wodnej Bełdno

33. 25 marca odbyło się zebranie wiejskie wsi Rozdziele. Obrady poprowadził Radny Pan Robert
Jędrzejek. Po przedstawieniu przez Sołtysa informacji i sprawozdania z czteroletniej kadencji i
wystąpieniach zaproszonych gości przystąpiono do wyborów. W wyniku tajnego głosowania
jednogłośnie Sołtysem ponownie został wybrany Pan Paweł Frączek. W skład Rady Sołeckiej
weszli: Pan Piotr Szewczyk, Pan Robert Kępa, Pan Łukasz Łagosz, Pan Grzegorz Dudek oraz
Pan Mateusz Wolak. Komisję Rewizyjną tworzą: Pan Jan Jędrzejek, Pan Tadeusz Bobowski
oraz Pan Józef Pławecki. Podziękowania dla Sołtysa i Rady Sołeckiej.

34. 26  marca  odbyło  się  ostatnie  zebranie  sprawozdawczo-wyborcze  w  Żegocinie,  będące
ostatnim  zebraniem  na  terenie  naszej  gminy,  poprowadził  Radny  Pan  Paweł  Janiczek.
Frekwencja  na  zebraniu  wynosiła  68 osób i  była  najwyższą  w gminie.  Po przedstawieniu
sprawozdania  z  czteroletniej  kadencji  Sołtysa  i  wystąpieniach  zaproszonych  gości
przystąpiono do wyborów. W głosowaniu tajnym ponownie Sołtysem wsi został wybrany Pan
Tomasz Janiczek, który pełni też funkcję Radnego Gminy oraz Prezesa OSP Żegocina. W skład
Rady Sołeckiej weszli: Pani Agnieszka Zbyrowska, Pan Jan Mróz , Pan Krzysztof Rzepecki , Pan
Karol Rosiek, Pan Grzegorz Jędrzejek , Pan Michał Siekacz, Pan Jarosław Dziedzic, Pan Daniel
Paprota, Pan Andrzej Gajewski, Pani Barbara Pączek. Komisję Rewizyjną tworzą: Pan Sylwek
Bobowski , Pan Andrzej Cichoń, Pan Jerzy Błoniarz

Podziękowania:



-  wszystkim  nowo  wybranym  Sołtysom  za  dotychczasową  dobra  współpracę  i  pełnienie  funkcji
Sołtysa a w nowej kadencji życzę samych sukcesów,

- dziękuję ustępującej Pani Sołtys Agnieszce Grabowskiej

- dziękuję ustępującej Radzie Sołeckiej dziękuję za dobrą współpracę a nowo wybranej Radzie życzę
dobrej współpracy z Sołtysem, Gminą, Radą Gminy oraz z Mieszkańcami

-  dziękuję  Radnym  Gminy  z  Żegociny  za  uczestniczenie  w  Zebraniach  dziękuję  też  Radnym
prowadzącym zebrania

- dziękuję Przewodniczącemu Panu Grzegorzowi Gołębiowi za obecność na wszystkich zebraniach

-  ks.  Proboszczowi  Bogusławowi  Pasierbowi,  ks.  Proboszczowi  Januszowi  Czajce  oraz  księżom
katechetom i emerytom

-dziękuję  druhom ze wszystkich jednostek  OSP wraz  z  prezesami,  Naczelnikami oraz  wszystkimi
druhnami i druhami strażakami wraz ze strażakami MDP

- Radnemu Powiatowemu Panu Jerzemu Błoniarzowi

- Państwu Dyrektorom Szkół i Przedszkola oraz Żłobka 

- Pani Dyrektor CKSiT Magdalenie Adamskiej-Urban wraz z Pracownikami, dziękuję Pani Kierownik
Biblioteki Małgorzacie Bury,

- dziękuję Pani Kamili Mirowskiej za prowadzenie strony internetowej gminy

- Kierownik Ośrodka Zdrowia Pani Krystynie Fąfara-Grygierczyk wraz z pracownikami, Kierownikowi
ŚdS  Pani  Ewie  Tajs  wraz  z  parcownikami,  Dyrektorowi  ZGK  Panu  Dariuszowi  Waligóra  wraz  z
pracownikami,  Kierownik  GOPS-u  Pani  Katarzynie  Łyszczarz  wraz  z  pracownikami,  Kierownikowi
GZOO Pani Katarzynie Rosiek wraz z pracownikami

-  pracownikom  Urzędu  Gminy  tym  mieszkającym  w  sołectwach  gminy  Żegocina,  dziękuję
pracownikom obsługującym zebrania wiejskie za koordynację zebrań dziękuję Pani Sekretarz i Panu
informatykowi

- dziękuję KGW Bytomsko, Łąkta Górna i Rozdziele, stowarzyszeniom, Klubom Sportowym i wszystkim
organizacjom pozarządowym z terenu naszej gminy, grupie teatralnej, orkiestrze dętej, Zespołowi
Łąkta

-dziękuję  wszystkim Mieszkańcom sołectw za obecność na zebraniach wiejskich.

35. 28 marca odbył się pogrzeb tragicznie zmarłego druha OSP Łąkta Górna Rafała Mrugacza
(podziękowania za zbiórkę)

36. Nikodem  Steczko  z  Łąkty  Górnej  uczeń  ZS  w  Żegocinie  został  Mistrzem  Europy  w  tzw.
"Martwym ciągu" czyli dyscyplinie sportowej polegającej na podnoszeniu z podłoża ciężaru
do  momentu,  w  którym  wykonujący  ćwiczenie  ma  proste  plecy  oraz  nogi  w  kolanach.
Nikodem podniósł 190 kg i  został Mistrzem Europy, ustanowił też nowy rekord Europy w
kategorii wiekowej 13-15 lat! Zawody w których uczestniczył Nikodem to Mistrzostwa Europy
XPC EUROPEAN CHAMPION SHIP a rozegrane zostały w Siedlcach. Nikodem trenuje w teamie
Valhalla Lifters. Serdeczne gratulacje dla naszego Mistrza.



                                Zadania inwestycyjne  zrealizowane w okresie międzysesyjnym;

1. W dniu 29 marca 2023 r. odbyły się odbiór inwestycji pn. Rozwój infrastruktury sportowo-
rekreacyjnej  poprzez  dostawa  i  montaż  mini-rampy  w  związku  z  budową  skateparku  w
miejscowości  Żegocina.  Łączna  wartość  inwestycji  wyniosła  136.667,00  złotych  brutto  i
została  sfinansowana    w  całości  z  otrzymanej  dotacji  z  programu  Polski  Ład  Fundusz
Inwestycji Strategicznych.
2. W dniu 28 marca 2023 r. odbyły się odbiór inwestycji pn. Rozwój infrastruktury sportowo-
rekreacyjnej poprzez budowę placów zabaw miejscowości Bełdno, Bytomsko, Łąkta Górna i
Żegocina.  Łączna  wartość  inwestycji  wyniosła  350.949,75  złotych  brutto  i  została
sfinansowana   w całości  z  otrzymanej  dotacji  z  programu Polski  Ład Fundusz Inwestycji
Strategicznych. 
Rozpoczęliśmy remonty i przebudowę dróg gminnych.
3. Remont drogi gminnej „Nowa Wieś”-Nożkiewicz w miejscowości Żegocina polegającej na
wykonaniu nowej nawierzchni bitumicznej jezdni na odcinku 33 mb. 8.958,19 zł
4.  Remont  drogi  gminnej  „Nowa Wieś”-skrzyżowanie  z  drogą powiatową w miejscowości
Żegocina polegającej  na wykonaniu nowej nawierzchni bitumicznej jezdni  na odcinku 173
mb. 53.902,25 zł
5.  Remont  drogi  gminnej  „Manhattan”   w  miejscowości  Łąkta  Górna  polegającej  na
wykonaniu nowej nawierzchni szutrowej na odcinku 131 mb. 37.200 zł
6. Rozpoczął się II etap remontu drogi powiatowej Żegocina – Kamionna
7. Trwa stabilizacja drogi na Lisówkach w Łąkcie Górnej obecnie ta droga jest nieprzejezdna
8. W Bytomsku trwa modernizacja remizy OSP
9. Trwają też prace przy remoncie mostu w Żegocinie
9. Od najbliższego poniedziałku rozpoczyna się remont boiska sportowego w Rozdzielu

- złożone wnioski MiRS (otrzymane dofinasowanie to 175 800 zł na remont boiska w Bełdnie)
- Małopolskie Kapliczki 2023 – kapliczka w Bełdnie
- wniosek na utworzenie tężni solankowej w Żegocinie
- wniosek na budowę fontanny multimedialnej w Żegocinie
- rewitalizację pomnika ofiar I i II Wojny Światowej w Żegocinie
- wniosek „Małopolska Pamięta” organizacja imprezy patriotycznej w Żegocinie
- wnioski na budowę dróg transportu rolnego w Rozdzielu
- budowa strzelnicy wirtualnej w Zespole Szkół w Żegocinie


